
                                  P R O T O K Ó Ł    Nr  XIX/20

                   z Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego

                                  z dnia 8 czerwca 2020 r.

Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski.

W chwili  rozpoczęcia  obrad  odnotowano  obecność  28  Radnych.  Lista  obecności
stanowi załącznik do oryginału niniejszego protokołu.

Punkt 1 – Otwarcie sesji.

Przewodniczący  Sejmiku  Bogusław  Dębski  powitał  wszystkich  zebranych  i
otworzył XIX Sesję Sejmiku Województwa Podlaskiego.

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad.

Do proponowanego  porządku  obrad  wniesiono  punkt  8  a  w  następującym
brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej
w formie dotacji celowej powiatowi hajnowskiemu” (głosowanie jawne; 28 głosów za,
0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się).

Następnie, również w głosowaniu jawnym, przy 25 głosach za, 0 przeciwnych i
0 wstrzymujących się przyjęto cały porządek obrad.

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Sejmiku.

Radni nie zgłaszali uwag do powyższego protokołu i w głosowaniu jawnym,
przy 24 głosach za, 0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się przyjęli go.

Punkt  4  –  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Województwa Podlaskiego na lata 2020-2041.

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawił Skarbnik Województwa
Paweł Jungerman.

Przewodniczący Bogusław Dębski zauważył, iż otrzymał informację, że część
kwoty przeznaczonej na zwalczanie chorób zakaźnych będzie można przeznaczyć
również na walkę z Covid-19. 

Do powyższej wypowiedzi odniósł się Marszałek Artur Kosicki, który wyjaśnił:
„Rozszerzamy ten  projekt,  ponieważ  pozwalają  nam na  to  przepisy.  Dzięki  temu
będzie  możliwość  zakupu  ze  środków  UE  środków  ochrony  osobistej,  czy  też
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dostosowania  pomieszczeń  Urzędu  Marszałkowskiego.  Zaistniała  możliwość
refundacji,  dlatego  też  postanowiliśmy  rozszerzyć  ten  projekt,  ale  reagować
będziemy oczywiście na bieżąco, zgodnie z rozwojem  sytuacji.”

Radni  nie  zgłaszali  uwag do powyższego projektu i  w głosowaniu jawnym,
przy 29 głosach za, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęli

                                 U C H W A Ł Ę   Nr  XIX/225/2020.

Punkt  5  –  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie
województwa podlaskiego na 2020 r.

Projekt uchwały wraz z 2 autopoprawkami przedstawił Skarbnik Województwa
Paweł Jungerman.

Radny Krzysztof  Kondraciuk zainteresował  się  zapisem dotyczącym dotacji
celowej  na  wkład  własny   w  wysokości  1  mln  zł  na  remont  dróg  powiatu
hajnowskiego oraz 2,5 mln zł na remont dróg powiatu łomżyńskiego i zwrócił uwagę:
„Czy  opracowaliście  Państwo  jakieś  kryteria  przydziału  tych  środków?  Czy  inne
gminy  nie  będą  się  również  upominały  o  takie  dotacje?  Każdy  samorząd  ma
przypisane swoje zadania, a my tu wspieramy je pokaźną kwotą. Czy nie będzie to
postrzegane jako nadmierna rozrzutność?”

Radny Jerzy Leszczyński  podkreślił  natomiast:  „Widzę w projekcie  uchwały
zmniejszenia kwot na remonty dróg o 6 mln zł. Wiem, że najłatwiej jest przesuwać z
remontów,  ale  niektóre  z  dróg  naprawdę  wymagają  naprawy.  Skąd  więc  takie
zmniejszenia  akurat w tej pozycji?”

Marszałek  Artur  Kosicki  wyjaśnił:  „My  po  prostu  pożyczamy  te  pieniądze,
można powiedzieć „na chwilę”. Dlatego przesunęliśmy te środki na jakiś czas. Na
koniec czerwca wchodzi kwota z poręczeń oraz refundacja.  Jest to zwykły zabieg
finansowy.  Chcemy  po  prostu  pomóc  gminom,  które  nie  mają  zbyt  dużych
dochodów.”

Radny Jacek Piorunek przypomniał, iż kilka miesięcy temu Sejmik nie podjął
bardzo  ważnej  uchwały  dotyczącej  drogi,  która  może  znacznie  skrócić  czas
przejazdu  z  Białegostoku  do  Kolna.  Podkreślił  przy  tym,  iż  jest  to  jedna  z
ważniejszych  dróg  i  z  pewnością  kwalifikuje  się  do  przejęcia  przez  samorząd
województwa oraz wyremontowania. Na koniec zaznaczył: „Dobrze, że dziś jest taka
decyzja, choć w ramach innej formuły.”

Marszałek Artur Kosicki, odnosząc się do powyższych wypowiedzi podkreślił:
„Dofinansowanie  dla  powiatów  nie  spowoduje  zmian  w  innych,  zaplanowanych
pracach  drogowych.  Drogi  powiatowe  są  również  bardzo  ważne  dla  rozwoju
województwa. Powiat łomżyński i kolneński będą wspólnie aplikowały o pieniądze z
FDS.  Jeżeli  te  powiaty uzyskają  dofinansowanie,  to  województwo  pokryje  połowę
wkładu własnego niezbędnego do uzyskania tego dofinansowania.”
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Wicemarszałek Marek Olbryś dodał: „Popieram to rozwiązanie. Jest to projekt
pilotażowy. Jeśli uda się w ten sposób sprawniej poprawiać stan dróg w regionie, to
samorząd z pewnością będzie wspierał finansowo takie przedsięwzięcia.”

Po dyskusji, Radni, w głosowaniu jawnym, przy 25 głosach za, 0 przeciwnych i
2 wstrzymujących się podjęli

                               U C H W A Ł Ę   Nr  XIX/226/2020.

Punkt  6  –  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy
finansowej  gminom  z  terenu  województwa  podlaskiego  na  zakup  sprzętu
ratowniczo-gaśniczego  i  umundurowania  z  przeznaczeniem  dla  jednostek
Ochotniczych Straży Pożarnych.

Radni  nie  zgłaszali  uwag do powyższego projektu i  w głosowaniu jawnym,
przy 28 głosach za, 0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęli

                              U C H W A Ł Ę   Nr XIX/227/2020.

Punkt  7  –  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy
finansowej  gminom  z  terenu  województwa  podlaskiego  na  zakup  sprzętu
ratowniczo-gaśniczego  lub  umundurowania  z  przeznaczeniem dla  jednostek
OSP,  uczestniczących  w  akcji  gaśniczej  na  terenie  Biebrzańskiego  Parku
Narodowego, będącego największym w kraju obszarem chronionym.

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy
29 głosach za, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęli

                             U C H W A Ł Ę   Nr XIX/228/2020.

Punkt 8 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zabezpieczenia środków w
budżecie  województwa  podlaskiego  na  rok  2021  na  udzielenie  pomocy
finansowej Powiatowi Sejneńskiemu.

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy
27 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli

                              U C H W A Ł Ę   Nr XIX/229/2020.

Punkt  8  a  - Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy
finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Hajnowskiemu. 
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Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy
28 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli

                              U C H W A Ł Ę   Nr  XIX/230/2020.

Punkt  9  –  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
bezpośrednie zawarcie umowy z operatorem na świadczenie usług w zakresie
publicznego transportu zbiorowego w transporcie drogowym.

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Departamentu Infrastruktury i Transportu
Zbigniew Piotrowski.

Radny  Cezary  Cieślukowski  zwrócił  uwagę:  „Kwoty  z  dotacji  z  budżetu
państwa  plus  kwoty  z  samorządu  dają  łącznie  opłatę  w  wysokości   5  zł  za
wozokilometr. Z moich obliczeń wynika, że my swoją dotacją de facto pokrywamy
całkowity  koszt  przejazdu.  Czy w związku z tym PKS będzie jeszcze miał  prawo
pobierać opłaty od pasażerów, a jeżeli tak, to jakie? Czy nie zaistnieje taka sytuacja,
że PKS będzie zarabiał dwukrotnie na tym samym kursie?”

Przewodniczący Bogusław Dębski również zainteresował się, czy w efekcie
nie nastąpi sytuacja, że to samorząd będzie sam finansował obsługę niektórych linii.

Marszałek Artur Kosicki poinformował: „Całość tego przedsięwzięcia to ponad
9  mln  zł,  jednak  prawie  6  mln  zł  zostanie  zrefundowane  z  Funduszu  Rozwoju
Przewozów Autobusowych. Podlaskie jest jednym z pierwszych województw, które
będzie  realizowało  taki  program.  Umowa  na  świadczenie  usług  przewozowych
zostanie podpisana z PKS Nova i będzie obowiązywać do końca roku.”

Przewodniczący  Bogusław  Dębski  zauważył:  „Czyli  najpierw  zapłacimy,  a
później będzie refundacja”, natomiast Radny Cezary Cieślukowski podkreślił: „Czyli
faktyczna  dopłata  do  wozokilometra  będzie  dużo  niższa i  będzie  uzależniona od
tego, w jakiej wysokości operator uzyska przychody od sprzedaży biletów”.

Następnie  głos  zabrał  Dyrektor  Zbigniew  Piotrowski,  który  udzielił
dodatkowych wyjaśnień, informując m.in., że dopłata będzie uzależniona od kosztów,
jakie ponosi operator z tytułu świadczenia usług.

Po dyskusji, Radni w głosowaniu jawnym, przy 28 głosach za, 0 przeciwnych i
0 wstrzymujących się podjęli

                                     U C H W A Ł Ę   Nr  XIX/231/2020.

Punkt  10  –  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
zawarcie umowy na dofinansowanie ze środków PFRON robót budowlanych,
dotyczących  obiektu  służącego  rehabilitacji  w  związku  z  potrzebami  osób
niepełnosprawnych, na okres dłuższy niż jeden rok, obejmujący lata 2020-2021.
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Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy
28 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli

                                  U C H W A Ł Ę   Nr XIX/232/2020.

Punkt  11  –  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad
udzielania  ulg  w  spłacie  należności  o  charakterze  cywilnoprawnym
przypadającym  województwu  podlaskiemu  lub  jego  jednostkom
organizacyjnym  od  przedsiębiorców,  których  płynność  finansowa  uległa
pogorszeniu  w  związku  z  ponoszeniem  negatywnych  konsekwencji
ekonomicznych z powodu Covid-19.

Radny  Maciej  Żywno,  odnosząc  się  do  treści  projektu  uchwały  stwierdził:
„Jestem za podjęciem tej uchwały. Instytucje kultury, które będą mogły podjąć, w ślad
za  tą  uchwałą  decyzje  o  zwolnieniu  z  określonych  opłat  nie  będą  później  miały
problemów  przy  rozliczaniu  i  sprawozdaniach.   Jednakże  proszę  Zarząd  o
deklarację, że dyrektorzy tych instytucji  nie będą mieli  z tego tytułu problemów, w
sensie podsumowania sytuacji finansowej.”

Przewodniczący Bogusław Dębski zauważył: „To jednakże nie będzie pomoc
bezwarunkowa.  Są  tam  zawarte  pewne  warunki  i  kryteria,  które  trzeba  będzie
spełnić.”

Marszałek  Artur  Kosicki  wyjaśnił:  „Deklarujemy,  że  nie  będziemy wyciągali
konsekwencji  z  tego  tytułu,  oprócz  jednak  pewnych  sytuacji.  I  tak  np.  ostatnio
dowiedzieliśmy się, że Muzeum Podlaskie ma budynek na ul. Warszawskiej. Został
kupiony, stoi pusty i nie wiadomo, co z nim robić. Mamy  wrażenie, że zostały tu w
pewien sposób wyprowadzone pieniądze, bo pożytku z tego budynku na razie nie
będzie żadnego.”

Radny Maciej Żywno podkreślił: „Co do tego budynku, to jeszcze Marszałek
Baszko wyraził zgodę na jego zakup. Miał on służyć jako budynek magazynowy.”

Marszałek Artur Kosicki podkreślił: „To nie jest kwestia aluzji do poprzednich
Zarządów, ale zakup budynku, którego nie można wykorzystać z pewnością musi
budzić zarówno zdziwienie, jak i wątpliwości.”

Po dyskusji, Radni, w głosowaniu jawnym, przy 29 głosach za, 0 przeciwnych i
0 wstrzymujących się podjęli

                                   U C H W A Ł Ę   Nr  XIX/233/2020.

Punkt  12  –  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
dokonanie  darowizny  zabudowanej  nieruchomości,  stanowiącej  przedmiot
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współwłasności województwa podlaskiego, położonej w Łomży przy ul.  M.C.
Skłodowskiej 1.

Radny  Jacek  Piorunek,  odnosząc  się  do  powyższego  projektu  zaznaczył:
„Przekazujemy  pewną  część  majątku  gminie  Łomża.  Chcę  zauważyć,  że  w  tym
budynku  funkcjonuje  Liceum Sztuk  Plastycznych,  które  pięknie  się  rozwija  i  jest
bardzo atrakcyjne, ponieważ przyjmuje też młodzież z województwa mazowieckiego.
Są tam inne powierzchnie, które można temu Liceum przekazać lub sprzedać.”

Wicemarszałek Marek Olbryś poinformował: „Liceum uzyskało na własność to,
co  chciało,  czyli  II  piętro.  Następny  podmiot,  który  się  tam  znajduje  to  CEN.
Zabraliśmy  Biuro  Planowania  z  Akademickiej  i  te  jednostki  podzieliły  się   tą
powierzchnią, także teraz wszyscy są zadowoleni.”

Radny  Bogdan  Dyjuk  zauważył,  iż  także  gimnazjum  miało  swoje
pomieszczenia w tym budynku.

Dodatkowych wyjaśnień udzielił Dyrektor Departamentu Lesław Wołcz.

Następnie Radni, w głosowaniu jawnym, przy 22 głosach za, 0 przeciwnych i 3
wstrzymujących się podjęli

                                   U C H W A Ł Ę   Nr  XIX/234/2020.

Punkt  13  –  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
określenia Programu ochrony powietrza dla strefy aglomeracja białostocka.

Projekt  uchwały  przedstawiła  Anna  Krysztopik  –  Dyrektor  Departamentu
Ochrony Środowiska UMWP.

Radni  nie  zgłaszali  uwag do powyższego projektu i  w głosowaniu jawnym,
przy 26 głosach za, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęli

                                 U C H W A Ł Ę   Nr  XIX/235/2020.

Punkt  14  –  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
określenia Programu ochrony powietrza dla strefy podlaskiej.

Projekt  uchwały  przedstawiła  Anna  Krysztopik  –  Dyrektor  Departamentu
Ochrony Środowiska UMWP.

Przewodniczący Sejmiku  Bogusław Dębski zainteresował się, gdzie zostały
przekroczone  normy zanieczyszczeń powietrza.

6



Dyrektor  Anna  Krysztopik  poinformowała,  iż  niestety  tych  przekroczeń  jest
bardzo dużo i obejmują one głównie południowo-zachodnią część województwa oraz
większe miasta. Źródła emisji to w 78 % mieszkalnictwo i usługi.

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy
24 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli

                                 U C H W A Ł Ę   Nr  XIX/236/2020.

Punkt  15  –  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
nadania statutu Centrum Edukacji Nauczycieli w Białymstoku.

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy
23 głosach za, 0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęli

                               U C H W A Ł Ę   Nr  XIX/237/2020.

Punkt  16  –  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
utworzenia Centrum Edukacji Nauczycieli w Łomży.

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy
24 głosach za, 0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęli

                            U C H W A Ł Ę   Nr  XIX/238/2020.

Punkt  17  –  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
nadania statutu Centrum Edukacji Nauczycieli w Suwałkach.

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy
25 głosach za, 0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęli

                          U C H W A Ł Ę   Nr  XIX/239/2020.

Punkt  18  –  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
przyjęcia Regionalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i
Młodzieży Województwa Podlaskiego.

Projekt  powyższej  uchwały  omówiła  Bożena  Nienałtowska  –  Dyrektor
Departamentu Edukacji, Sportu i Turystyki UMWP.
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Radni  nie  zgłaszali  uwag do powyższego projektu i  w głosowaniu jawnym,
przy 22 głosach za, 0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęli

                                 U C H W A Ł Ę   Nr  XIX/240/2020.

Punkt  19  –  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
zasad udzielania stypendiów uczniom za szczególne osiągnięcia w nauce w
ramach Regionalnego  Programu Wspierania  Edukacji  Uzdolnionych  Dzieci  i
Młodzieży Województwa Podlaskiego.

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy
23 głosach za, 0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęli

                                U C H W A Ł Ę   Nr  XIX/241/2020.

Punkt  20  –  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  dokonania  zmian  w
składach osobowych komisji Sejmiku Woj. Podlaskiego.

Projekt  uchwały  przedstawił  Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski,  po
czym zwrócił się z prośbą o zgłaszanie kandydatur do komisji Sejmiku.

Radny  Karol  Pilecki,  w  imieniu  Klubu  Koalicji  Obywatelskiej  zgłosił
następujące kandydatury do pracy w Komisji Rewizyjnej Sejmiku: 

- Radnego Jarosława Dworzańskiego

- Radnego Jacka Piorunka

- Radnego Karola Pileckiego.

Radny  Cezary  Cieślukowski,  w  imieniu  Klubu  PSL  zgłosił  kandydaturę
Radnego Bogdana Dyjuka. 

Wówczas głos zabrał  Wiceprzewodniczący Sejmiku Łukasz Siekierko, który
stwierdził, iż zgodnie z zapisami Statutu Województwa, wnioski tego typu powinny
zostać złożone najpóźniej  na 7 dni  przed sesją,  w związku z czym te zgłoszone
obecnie są spóźnione.

Radca prawny UMWP Wojciech Zadykowicz, poproszony o opinię , zgodził się
z powyższym stwierdzeniem, przypominając jednocześnie, iż Statut  Województwa
jest aktem prawa miejscowego.

Radny Maciej Żywno podkreślił w tym miejscu: „Taki casus już tutaj wystąpił.
Jedna z Radnych PiS została włączona do komisji w taki sam sposób. Jaka jest więc
równość w  traktowaniu  Radnych?”
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Radny Jacek Piorunek stwierdził: „Radna Żalek zgłosiła akces do komisji, a
Pan Przewodniczący sam zaproponował, aby przyjąć ją od razu, na tej samej sesji.”

Przewodniczący  Sejmiku  Bogusław  Dębski  wyjaśnił,  iż  nie  miał  wówczas
świadomości co do obowiązującego w tej kwestii przepisu.

Radny Jarosław Dworzański zgłosił wniosek formalny o zdjęcie tego punktu z
porządku  obrad  i  powrót  do  niego  na  następnej  sesji,  po  dokonaniu  uzgodnień
między Klubami Radnych.

Po krótkiej przerwie i wznowieniu obrad, Przewodniczący Sejmiku Bogusław
Dębski zaproponował przegłosowanie wniosku Radnego J. Dworzańskiego.

Radni,  w  głosowaniu  jawnym,  przy  25  głosach  za,  1  przeciwnym  i  3
wstrzymujących się przyjęli powyższy wniosek i zdjęli punkt 20 z porządku obrad.

Punkt  21  –  Rozpatrzenie  raportu  „Ocena  zasobów  pomocy  społecznej  w
województwie podlaskim w 2019 r.”.

Radni zapoznali się z powyższym raportem i nie wnosili do niego uwag.

Punkt  22  –  Rozpatrzenie  informacji  dotyczącej  sprawozdania  rocznego  z
realizacji  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Woj.  Podlaskiego  na  lata
2014-2020, wg stanu na dzień 31 grudnia 2019 r.

Informację  powyższą,  również  w  formie  prezentacji  multimedialnej
przedstawiła  Joanna  Sarosiek  –  Dyrektor  Departamentu  Rozwoju  Regionalnego
UMWP.

W zarządzonej dyskusji głos zabrali:

Radny Cezary Cieślukowski  stwierdził:  „Mam uwagę odnośnie przesuwania
środków. Chodzi mi tu o konkurs z działania 2.1, który był ogłoszony, a następnie
anulowany w związku z epidemią Covid. Chodzi o konkurs dotyczący zwiększania
zdolności zatrudnienia osób pozostających bez zatrudnienia. Wskaźnik bezrobocia w
województwie przekracza w tej chwili już 7,5 %, a działanie w tym kierunku i konkurs
zostały anulowane. Proszę, aby jednak do tego wrócić i znaleźć na to środki.”

Radny Maciej Żywno zwrócił się z następującymi zapytaniami:

1.  „Na  ile  Covid  i  praca  zdalna  wpływa  na  opóźnienia  w  ocenie  konkursów  i
projektów? Czy można to przyśpieszyć?

2. Czy są świeże informacje dotyczące postępowania prokuratorskiego związanego z
wyprowadzeniem środków dot. pożyczek w perspektywie 2014-2020?
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3. Czy jest decyzja w jaki sposób zostaną zagospodarowane środki z instrumentów
zwrotnych, które wróciły z poprzedniej perspektywy.  To kwota ok. 160 mln zł. Czy
jest na to decyzja?”

Wszelkich  wyjaśnień  na  powyższe  zagadnienia  udzieliła  Dyrektor
Departamentu Rozwoju Regionalnego – Joanna Sarosiek.

Na zakończenie głos zabrał Marszałek Artur Kosicki, który podkreślił: „Jeżeli
chodzi o kontraktację, w 2018 roku byliśmy przedostatni. Na dzień 31 maja mamy 11
miejsce.  Jeżeli  chodzi  o  płatności  –  mieliśmy 15 miejsce,  teraz  mamy 8.  Do 22
czerwca  zostanie  uruchomiony  tzw.  bon  antywirusowy  dla  przedsiębiorców  na
pokrycie kwestii związanych z zachowaniem płynności finansowej. A jeżeli chodzi o
sprawę poruszaną przez Radnego C. Cieślukowskiego, myślę, że naszym głównym
zadaniem  powinno  być  teraz  bardziej  zahamowanie  bezrobocia,  niż
przebranżowienie bezrobotnych.”

Punkt 23 – Informacja Marszałka o bieżącej pracy Zarządu Województwa.

Przewodniczący  Sejmiku  Bogusław  Dębski  poinformował  o  interwencji
przedsiębiorcy  dotyczącej  odmowy   przyjmowania  odpadów  przez  spółkę  Lech.
Podkreślił przy tym, iż spalarnia ta, pomimo istniejącego stanu prawnego, powinna
przyjmować  odpady z  gmin  ościennych.  Przewodniczący B.  Dębski  zwrócił  się  z
prośbą  do  Wicemarszałka  Marka  Olbrysia  o  udzielenie  odpowiedzi  w  sprawie
zaistniałej sytuacji, czy wpływ na nią mają jedynie względy finansowe, czy też może
chodzi tu o skład odpadów. 

Punkt  24  –  Informacja  o  kontrolach  przeprowadzonych  przez  pracowników
Urzędu Marszałkowskiego Woj. Podlaskiego w Białymstoku oraz o kontrolach
zewnętrznych  przeprowadzonych  w  Urzędzie  przez  Podlaski  Urząd
Wojewódzki, Najwyższą Izbę Kontroli i inne jednostki kontroli zewnętrznej w II
półroczu 2019 r.

Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag.

Punkt  25  –  Rozpatrzenie  informacji  Zarządu Woj.  Podlaskiego o  wykonaniu
uchwał Sejmiku za I kw. 2020 r.

Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag.

Punkt 26 – Informacja o złożonych interpelacjach i udzielonych odpowiedziach
w okresie od 27 kwietnia 2020 r.
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Radni nie wnosili uwag do powyższej informacji.

Punkt  27  –  Informacja  o  działalności  Przewodniczących  Sejmiku  Woj.
Podlaskiego.

Radni nie wnosili uwag do powyższej informacji.

Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski zaapelował do Zarządu Województwa o
analizę sytuacji placówek ochrony zdrowia, w których przewidywana jest od dnia 1
lipca  podwyżka  wynagrodzeń.  Podkreślił  przy  tym,  iż  placówki  te  nie  posiadają
środków na zabezpieczenie w/w podwyżki. 

Punkt 28 – Wolne wnioski, informacje.

Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski  poinformował,  iż ze względu na
obowiązujące procedury, niezbędne przy sesji absolutoryjnej,   kolejna sesja Sejmiku
odbędzie się najprawdopodobniej dnia 6 lipca br.

Punkt 29 – Zamknięcie sesji.

Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski stwierdził, iż porządek obrad został
wyczerpany,  podziękował  wszystkim  za  przybycie  i  zamknął  XIX  Sesję  Sejmiku
Województwa Podlaskiego.

Protokołowała: Przewodniczył:

Nella Kamińska         Bogusław  Dębski
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